
مرحله گروهی لیگ قهرمانان اروپا امشب در حالی با برگزاری 

هشت دیدار به پایان می رسد که تیم های مطرح اروپایی صعود 

خود به دور بعد را قطعی کرده اند و در این میان تنها اتلتیکو مادرید 

هنوز نتوانسته جواز حضور در مرحله حذفی را پیدا کند. شاگردان 

سیمئونه امشب میزبان لوکوموتیو مسکو هستند و شانس خوبی 

برای صعود به عنوان تیم دوم دارند. در یکی از دیدارهای جذاب 

امشب نیز بایرن مونیخ و تاتنهام که هر دو در دور قبلی صعود 

خود را قطعی کرده اند در مونیخ رودرروی هم قرار می گیرند. 

امیدوار به بی انگیزگی یووه

در گروه D این مســـابقات، یوونتوس بدون شکســـت توانسته 

صعود خود را به عنوان صدرنشین گروه قطعی کند. شاگردان 

ساری که در لیگ ایتالیا نخستین شکست فصل را شنبه شب 

برابر لاتزیو تجربه کردند، خیال شان در دیدار امشب راحت است 

اما حساسیت این مسابقه برای بایرلورکوزن است که تلاش دارد 

تا اختلاف یک امتیازی اش را با اتلتیکو جبران کرده و به  عنوان 

تیم دوم راهی دور بعد شود. لورکوزن در شرایط نسبتا خوبی قرار 

دارد. آنها هر سه بازی قبلی خود در لیگ را برده اند و در 9 بازی 

گذشته در رقابت های مختلف تنها یک بار شکست خورده اند. 

این تیم آلمانی در بوندس لیگا در رده ششم قرار دارد اما تنها یک 

امتیاز با دورتموند رده سومی فاصله دارد و همچنان در کورس 

کسب سهمیه لیگ قهرمانان فصل بعد قرار دارد. دیدار رفت دو 

تیم در تورین با برتری سه گل یووه به پایان رسید، اما با توجه به 

بی انگیزگی تیم ایتالیایی آنها می توانند به موفقیت در مسابقه 

دیدار امشـــب امیدوار باشند.  در دیگر دیدار این گروه اتلتیکو 

مادرید که روزهای خوبی را با دیه گو سیمئونه سپری نمی کند 

از لوکوموتیو مسکوی روسیه پذیرایی می کند. روخی بلانکو در 

چهار بازی اخیر خود در لالیگا و لیگ قهرمانان بدون برد بوده 

و همین افت باعث شده تا به رتبه هفتم لیگ سقوط کنند. تیم 

سیمئونه که به ارائه فوتبالی دفاعی معروف است در این فصل 

تنها دو شکست در لیگ داشته اما تساوی های زیاد باعث شده 

تا اختلافش با بارســـا و رئال در صدر جدول به 8امتیاز برســـد. 

مهم ترین مشکل آنها در هفته های اخیر عدم گلزنی مهاجمان 

بوده که یکی از دلایل اصلی آن مصدومیت دیه گو کاستا و افت 

موراتا بوده است. مصدومیت چند هفته ای ژائو فلیکس، ستاره 

جوان آنها نیز باعث شد تا این بازیکن پرتغالی از فرم مطلوب خود 

دور شود. با این شرایط سیمئونه برای دیدار امشب فقط به فکر 

کســـب سه امتیاز خواهد بود چراکه تنها یک امتیاز با لورکوزن 

فاصلـــه دارند و برد احتمالی تیم آلمانی می تواند باعث حذف 

اتلتیکو از لیگ قهرمانان شود. 

مورینیو به دنبال انتقام پوچتینو

در گروه B، مصاف بایرن مونیخ با تاتنهام می تواند جذابیت های 

زیادی داشـــته باشد. هر دو تیم صعود خود را قطعی کرده اند و 

مونیخی ها نیز قطعا صدرنشین گروه خواهند شد، اما رویارویی 

ژوزه مورینیو با باواریایی ها و همچنین  انگیزه تیم انگلیسی برای 

انتقام شکســـت تحقیرآمیزی که در بازی رفت متحمل شدند 

می تواند باعث جذابیت این مسابقه شود. بایرن مونیخ با هانسی 

فلیک که به عنوان جانشین موقت نیکو کوواچ روی نیمکت این 

تیم می نشیند شروع خوبی داشـــت و چهار برد پیاپی کسب 

کرد امـــا در دو دیدار اخیر خود در بوندس لیگا برابر لورکوزن و 

مونشن گلادباخ دو شکست مشابه 2 بر یک را تجربه کرد تا دوباره 

از کورس قهرمانی جا بماند. آنها برای دیدار امشب احتمالا به 

چند ستاره خود استراحت می دهند تا برای دیدار هفته آینده در 

لیگ مقابل وردربرمن آماده باشند. 

شکســـت 7 بر 2 در دیدار رفت یکـــی از دلایل اصلی برکناری 

مائوریتسیو پوچتینو از مربیگری تاتنهام بود. حالا مورینیو که 

خودش یکی از گزینه های هدایت بایرن پس از رفتن کوواچ بود 

به دنبال جبران این نتیجه خواهد بود. او هم مسلما با توجه به 

اینکـــه نتیجه این دیدار تاثیری در رتبه تیمش در گروه ندارد به 

نفراتی چون هری کین، دله آلی و سون استراحت خواهد داد. 

در دیگـــر دیدار این گروه ستاره ســـرخ 3 امتیـــازی میهمان 

المپیاکوس یک امتیازی خواهد بود تا تکلیف تیم ســـوم این 

گروه برای حضور در لیگ اروپا مشخص شود. 

در گـــروه C نیز منچسترســـیتی که رقبای آســـانی داشـــت 

صدرنشینی اش را قطعی کرده و امشب میهمان دینامو زاگرب 

است. تیم صربستانی با 5 امتیاز در رتبه سوم قرار دارد و می تواند 

با برتری در این دیدار شـــانس صعود به دور حذفی را پیدا کند. 

در دیگر مســـابقه این گروه شـــاختار که با 6 امتیاز در رتبه دوم 

قـــرار دارد با آتالانتای 4 امتیازی دیدار می کند. در گروه A نیز 

پاری سن ژرمن که صعودش به عنوان صدرنشین حتمی است به 

مصاف گالاتاسرای می رود و بروخه میزبان رئال مادریدی است 

که به عنوان تیم دوم گروه راهی دور بعد می شود. گالاتاسرای 

و بروخه برای کسب رتبه سوم این گروه رقابت نزدیکی دارند. 

تیم ووشـــوی دانشگاه آزاد اســـلامی دیروز در هفته اول و دوم 

رقابت های لیگ کشور به میدان رفت و در مقابل تیم های پاس 

ناجا و هیات البرز صف آرایی کرد تا شـــروع این مسابقات رسما 

اســـتارت بخورد. دانشگاه آزاد در ووشو و در هر دو بخش تالو و 

ساندا سالیان سال است که حضوری مداوم دارد  و  تاکنون موفق 

به کسب عنوان قهرمانی نشده، اما در لیگ جاری به دنبال این 

عنوان است که کاپ قهرمانی ووشو را هم به ویترین افتخارات خود 

اضافه کند. پس از دیدار روز گذشته تیم ووشوی دانشگاه آزاد 

و پیروزی در هفته اول و دوم لیگ، با کیوان شیرآقایی، سرمربی 

این تیم تماس گرفتیم تا نظرش را درخصوص این دیدارها جویا 

شویم. ماحصل این گفت وگو را در ادامه می خوانید.

مســـابقات لیگ ووشو هم آغاز شد و در هفته اول دیدار 
سنگینی با پاس ناجا داشتید؟

بله، تیم پاس ناجا یکی از قدرتمند ترین تیم های لیگ ووشو در 

سال های گذشته به شمار می رود که در سال گذشته هم مقام 

قهرمانی این رقابت ها را به دست آورده بود اما خدا را شکر ما در 

دو بخش ساندا و تالو مقابل این تیم حضوری پرقدرت داشتیم و 

در هر دو بخش با اختلاف یک امتیاز پیروز شدیم و در مجموع 

نتیجه را 8 بر 6 به نفع خود به پایان رساندیم.

تصورش را می کردید در هفته اول موفق به شکســـت 
قهرمان دوره قبل شوید؟

ما پیش از شروع بازی ها تیم خیلی خوبی را جمع وجور کردیم. 

البته منظورم از تیم خوب جذب نفرات شاخص نیست. هرچند 

ما در بخش تالو مشـــکلاتی داشتیم که با جذب یکی دو مهره 

توانستیم نقاط ضعف خود را تقویت کنیم، اما بیشتر موضوع 

اســـتفاده از بازیکنان جوان و با انگیزه است که می توانند به ما 

کمک زیادی بکنند، ضمن اینکه ما در بازی های دیروز در بخش 

ساندا دو ورزشکار برجسته و کارکشته خود را به دلیل مصدومیت 

در اختیار نداشتیم. 

اما پاس ناجا هم از نفرات ملی پوش و خوبی بهره می برد؟
بله، آنها در هر هفت وزن نفرات اول و دوم خوب کشور را در اختیار 

دارند ولی ما با توجه به شناخت و آنالیز خوبی که با همکارانم روی 

این تیم داشتیم و البته با تلاش بیش از حد بازیکنان مان موفق 

شدیم هفته اول را با موفقیت پشت سر بگذاریم. البته ما مطمئنا 

در دور برگشت می توانیم عملکرد بهتری داشته باشیم چون نفرات 

زیادی از تیم ما در مسابقات انتخابی تیم ملی و رقابت های جهانی 

حضور داشـــتند و آنها با خستگی و بعضا آسیب دیدگی در این 

رقابت ها حاضر شدند و با استراحت و ریکاوری خوب می توانند 

در بازی برگشت حضور موثرتری داشته باشند. 

 بازیکن قهرمان جهان شما هم در هفته اول و دوم حضور 
نداشت؟

بلـــه، عرفان آهنگریان همان طور که گفتید قهرمان جهان هم 

هســـت و به دلیل مصدومیتی که از بازی های جهانی برایش 

برجا مانده بود و فاصله کمی که بازی های جهانی با رقابت های 

لیگ داشت، موفق نشد در هفته اول و دوم برای تیم ما به میدان 

برود. البته خب اکثر تیم های مطرح با این مشکل مواجه بودند 

چراکه یکی از پنـــج بازیکن اعزامی به بازی های جهانی عضو 

دانشگاه آزاد اسلامی است و مسلما سایر تیم ها هم با مشکل ما 

دست و پنجه نرم می کنند. 

بهتـــر نبود این بازی ها را کمی دیرتر برگزار می کردند تا 
تیم ها آماده تر پا به این رقابت ها می گذاشتند؟

با توجه به اینکه بازی های لیگ باید در 6 ماهه دوم سال برگزار 

شـــود و ما در این تایم هم انتخابی تیم ملی را داشـــته ایم و هم 

رقابت های جهانی را پشت ســـر گذاشتیم، زمان بهتری برای 

شروع این رقابت ها وجود نداشت، اما تلاش می کنیم در آینده 

تیم آماده تری را روانه میدان کنیم. 

هفته دوم لیگ برتر را هم به راحتی پشـــت سرگذاشتید 
و یک دیدار با هیات همدان هم هنوز باقی مانده است؟

بله، ما در هفته دوم با هیات البرز نبرد کردیم که موفق شـــدیم 

در مجموع حریف خود را با نتیجه 14 بر صفر شکست دهیم. 

هیات همدان هم چندان برای ما حریف دردسرسازی نخواهد 

بود و تنها رقیب جدی ما در این گروه پاس ناجاست که یک بازی 

دیگر باید مقابل آنها برگزار کنیم. البته در بازی نهایی هم یک تیم 

خوب انتظارمان را می کشد. پارس جنوبی با پنج، 6 قهرمانی یکی 

از تیم های خوب و قدیمی لیگ ووشو به شمار می رود. هرچند 

دانشگاه آزاد اسلامی هم تیمی قدیمی است اما هنوز موفق به 

قهرمانی در لیگ نشده ایم. امیدوارم امسال طلسم شکنی کنیم 

و قهرمان بازی ها شویم. 

شب آخر مرحله گروهی لیگ قهرمانان اروپا

شبسرنوشتروخیبلانکو

گفت وگوی »فرهیختگان« با سرمربی ووشوی دانشگاه آزاد اسلامی
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خلیفه: می توانیم سومین سهمیه  را بگیریم
ســـیدنعمت خلیفه در گفت و گو با تسنیم، درخصوص عملکرد ملی پوشان 

تکواندو در مسابقات فینال گرندپری اظهار داشت: »اینکه از سه فرصت کسب 

ســـهمیه موفق به کسب دو سهمیه شدیم، خیلی خوب بود. مهم تر از همه 

اینکه بعد از کسب دو سهمیه، همچنان این شانس برای سجاد مردانی وجود 

دارد تا ســـهمیه سوم را کسب کند. کسب دو سهمیه برای جامعه تکواندوی 

ایران خیلی با ارزش است و به کادرفنی و فدراسیون تکواندو بابت این اتفاق 

تبریک می گویم.«  وی درخصوص شانس مردانی برای کسب سهمیه از طریق 

مسابقات گرنداسلم گفت: »سجاد واقعا بازیکن بزرگی است و توانمندی های 

خوبی دارد. مردانی با کسب مدال طلا در مسابقات سال گذشته گرنداسلم، 

در حال حاضر در جایگاه دوم رنکینگ گرنداســـلم قرار دارد. از طرف مقابل 

کیو دون این، تکواندوکار کره ای در رنکینگ گرنداســـلم در جایگاه نخست و 

در گرندپری در جایگاه دوم حضور دارد و سهمیه خود را قطعی کرده است. 

فکر می کنم اگر مردانی عملکرد خوبی داشته باشد، بتواند سهمیه را از طریق 

گرنداســـلم به خود اختصاص بدهد.«  سرمربی تیم تکواندوی دانشگاه آزاد 

اســـلامی تاکید کرد: »نباید تمام تمرکز مردانی روی مبارزه با کیو دون این 

باشد. ممکن است خیلی اتفاقات در مسابقات بیفتد و حتی بازیکن دیگری 

این حریف کره ای را شکست بدهد. بحث مالی مسابقات گرنداسلم نیز برای 

تکواندوکاران  انگیزه زیادی را ایجاد می کند و فکر می کنم مردانی حتما برای 

کسب سهمیه المپیک نیاز به کسب مدال دارد. همه چیز در این مسابقات 

به جدول و قرعه مسابقات بستگی دارد و شاید مجددا شاهد برگزاری دیدار 

فینال میان مردانی و تکواندوکار کره ای باشد. نباید فراموش کرد که در دوره 

گذشـــته بازیکن چینی مدال برنز کسب کرد و شاید تلاش کند در این دوره 

به مدال طلا برسد.« 

مردانی جمعه به چین می رود
سومین دوره مسابقات گرنداسلم انفرادی از 27 تا 29 آذرماه در »ووشی« 

چین برگزار می شـــود.  سجاد مردانی تکواندوکار سنگین وزن کشورمان 

به منظور کســـب سومین سهمیه تکواندو در المپیک 2020 و همچنین 

سینا بهرامی، کوثر اساسه و یلدا ولی نژاد نیز که به صورت شخصی برای 

حضور در این رویداد اقدام کرده اند، جمعه راهی ووشی می شوند.  یک 

سهمیه المپیک توکیو 2020 به نفرات اول اوزان المپیکی با درنظر گرفتن 

جمع امتیازات آنها در مسابقات گرنداسِلم تا ژانویه 2020 اهدا خواهد شد 

که سجاد مردانی تا پایان ماه نوامبر 2019 با کسب 930 امتیاز در رده 

دوم سنگین وزن های جهان قرار دارد و حالا تا کسب سهمیه المپیک یک 

گام فاصله دارد. »کیو دون« از کره جنوبی با 950 امتیاز صدرنشین است و 

مهم ترین رقیب او محسوب می شود. این نفرات با هدایت فریبرز عسگری 

و مهرو کمرانی به عنوان سرمربیان در این رقابت ها حضور پیدا می کنند. 

بانوان کاراته کا به اردو می روند
مرحله جدید اردوی تمرینی تیم ملی کاراته بانوان کشورمان برای حضور 

در اولین مرحله مســـابقات لیگ جهانی ســـریA در سال 2020 از روز 

شـــنبه 23آذرماه در آکادمی ملی المپیک آغاز خواهد شـــد. تیم ملی 

بانوان کشورمان همچون مردان، برای حضور در اولین مرحله مسابقات 

لیگ جهانی سریA که قرار است از 22 تا 24 دی ماه به میزبانی کشور 

شیلی برگزار شود، آماده می شوند. 

منهای فوتبال

چهارشنبه ۲۰ آذر ۱۳۹۸   شماره ۲۹۲۹

لیونبرگ: بازیکنانم عالی بودند
فردریک لیونبرگ که شاگردانش دوشنبه شب در آخرین بازی از هفته شانزدهم 

لیگ برتر انگلیس در دیداری خارج از خانه با نتیجه 3 بر یک وستهام را از پیش رو 

برداشتند و کمی اوضاع خود را سروسامان بخشیدند، پس از این بازی گفت: 

»این برد برای بازیکنان ما معنا و مفهوم خاصی داشت. آنها تحت فشار شدیدی 

هستند، اما عملکردشان را در این بازی دیدید.«  سرمربی موقت توپچی های لندن 

ادامه داد: »درنهایت این به بازیکنان بستگی دارد که بخواهند چنین عملکردی 

از خود ارائه دهند و من تنها برای هدایت آنها اینجا هستم. ما از این بازی لذت 

بردیم و از سه شنبه به کارمان ادامه می دهیم. احساس کردم بازیکنان وستهام 

خسته شده بودند و در مقابل بازیکنان ما پاس های خیلی خوبی به هم دادند. 

آنها عالی بودند و نیمه دوم عملکرد خوبی از خود ارائه کردند و سختکوش بودند.«  

راموس: برای مسی و رونالدو
 توپ طلای جدا بگذارید

سرخیو راموس، مدافع رئال مادرید در گفت وگویی درباره آینده اش در فوتبال 

گفت: »تا زمانی که شور و اشتیاق داشته باشم در میادین حضور خواهم داشت. 

خیلی مراقب خود هستم و امیدوارم سال ها بتوانم به این روند خوب ادامه دهم. 

در آینده مربیگری یا کارهای وابسته به فوتبال را رد نمی کنم.«  لیونل مسی آخرین 

برنده توپ طلا بود. کاپیتان رئال مادرید در این رابطه اظهار کرد: »می توانند یک 

توپ طلا تنها برای مسی و کریستیانو رونالدو قرار دهند و یکی دیگر را برای بقیه 

بازیکنان. این برای فوتبال بهتر خواهد بود.«  چهارشنبه هفته آینده رئال مادرید 

به مصاف بارسلونا می رود. بازیکن اسپانیایی در این رابطه اظهار کرد: »هر دو 

تیم در شرایط خوبی قرار دارند. خوب بودن حریف به ما انگیزه می دهد. این یک 

بازی متفاوت است. امیدوارم بتوانیم به حریف ضربه بزنیم و پیروز میدان شویم.« 

لیپی: ساری نیاز به زمان دارد
مارچلو لیپی، سرمربی ایتالیایی با اشاره به شکست 3 بر یک یوونتوس مقابل 

لاتزیو گفت: »یوونتوس این فصل تنها در یک بازی شکست خورده و پیش از 

بازی شنبه)مقابل لاتزیو( متحمل باخت نشده بود. مائوریتزیو ساری نیاز به زمان 

دارد. او چوپ جادو ندارد که اوضاع را یکدفعه تغییر دهد.«  وی در پاسخ به این 

پرسش که »آیا به نظرتان اینتر زیرنظر آنتونیو کونته بهتر بازی نمی کند؟«، اظهار 

داشت: »هنوز خیلی زود است در این باره صحبت کنیم. باید تا ماه می  صبر 

کنیم. کونته کارش را خیلی خوب در اینتر انجام می دهد اما پیش از این هم 

فکر نمی کردم تردیدی نسبت به او وجود داشته باشد. به اعتقاد من اینتر تنها 

مدعی قهرمانی کسب اسکودتو نیست. من بر این باورم که لاتزیو هم می تواند 

خودش را در زمره مدعیان قرار دهد. لاتزیو تیمی مدرن است که بازیکنان خوبی 

به خصوص در خط میانی دارد و فوتبال خیلی خوبی را به نمایش می گذارد. من 

لاتزیو را خیلی دوست دارم.« 

فوتبال اروپا

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

آرش محمدی
  روزنامه نگار

ورزش

تردید اتلتیکو برای خرید کاوانی

آسیب دیدگی دیه گو کاستا باعث شده تا آلوارو موراتا تنها مهاجم 

اتلتیکو مادرید باشد و این بازیکن هم نتوانسته انتظارات را برآورده 

کند. به همین دلیل این تیم به دنبال خرید یک مهاجم جدید 

در زمستان است و به همین منظور ادینسون کاوانی، مهاجم 

اروگوئه ای پاری سن ژرمن را زیرنظر دارد. روزنامه ال موندو از مانع 

بزرگ بر سر راه این انتقال خبر داد و نوشت: »هم کاوانی و هم 

اتلتیکو دوست دارند که این انتقال صورت گیرد اما یک مشکل 

بزرگ وجود دارد و آن دستمزد بالای کاوانی است. اتلتیکو برای 

جذب او باید 12 میلیون پوند به پاری سن ژرمن پرداخت کند و از 

طرف دیگر هم حقوق سالانه کاوانی 15 میلیون پوند است. قرارداد 

کاوانی تابستان 2020 به پایان می رسد و پاری سن ژرمن به خاطر 

اینکه این مهاجم سرشناس خود را مجانی از دست ندهد به دنبال 

فروش او در زمستان است.« 

کاوه: برای جوانان برنامه داریم

محسن کاوه در گفت وگو با فارس، درباره سطح فنی رقابت های انتخابی کشتی آزاد 

جام تختی اظهار داشت: »در مجموع، مسابقات در سطح فنی و کیفی قابل قبولی 

برگزار شد. با توجه به اینکه جام تختی به عنوان یکی از فیلترهای اصلی انتخابی ما 

برای المپیک لحاظ شده، نفراتی که مجوز نداشتند در این مسابقات شانس خود را 

امتحان کردند.«  مدیر فنی تیم های ملی کشتی آزاد تصریح کرد: »جوانان مطمئن 

باشند فدراسیون و کادرفنی برای تمام آنها برنامه دارد، اما به شرط اینکه آنها نیز خودشان 

را نشان دهند و تلاش کنند، نه اینکه در باد حضور و قهرمانی در مسابقات کم اهمیت 

بخوابند و پیشرفتی نداشته باشند، البته در شرایط برابر نسبت به کشتی گیران کهنه کار، 

این فرصت را در اختیار جوانان قرار خواهیم داد. به تمام کشتی گیران اعلام می کنم 

جام تختی یکی از مراحل اصلی انتخابی المپیک است. افرادی که در این جام کشتی 

نگیرند، شانسی برای حضور در المپیک نخواهند داشت.« 

ویتسل 2020 بر می گردد

اکسل ویتسل، هافبک بلژیکی تیم فوتبال بوروسیا دورتموند در خانه اش 

دچار حادثه عجیبی شد. ظاهرا او در منزل خود به دلیلی نامشخص 

تعادل خود را از دست داده و با سروصورت به زمین برخورد می کند 

که این اتفاق باعث ایجاد جراحاتی جدی می شود تا حدی که او از 

ناحیه صورت تحت عمل جراحی قرار می گیرد و برای ساعاتی در 

بخش مراقبت های ویژه)ICU( بیمارستان بستری می شود. در 

همین حال نشریه دیلی میل انگلیس گزارش کرده که ویتسل 

از بیمارستان مرخص شده است اما شرایط او به گونه ای است که تا 

پایان سال میلادی جاری نمی تواند به میادین برگردد. به این ترتیب 

با توجه به طولانی تر بودن تعطیلات زمستانی فوتبال آلمان، انتظار 

می رود که ویتسل تا نزدیک به دو ماه دیگر) 28 دی( به میادین 

برنگردد. دورتموند شب گذشته در آخرین دیدار خود در مرحله 

گروهی لیگ قهرمانان میزبان اسلاویا پراگ بود. 

مخالفت اتحادیه جهانی با تعویق جام تختی 

مسـابقات انتخابـی کشـتی آزاد جـام تختـی در حالـی روز دوشـنبه در سـالن 

شـهدای هفتـم تیـر تهـران بـه پایـان رسـید کـه رقابت هـای بین المللـی ایـن جام 

روزهـای 25 تـا 27 دی مـاه بـه میزبانـی کرمانشـاه برگـزار خواهـد شـد.  بـا توجـه 

بـه اهمیـت ایـن تورنمنـت به عنـوان یکـی از مراحـل اصلـی انتخابـی تیـم ملـی 

به منظور حضور در المپیک 2020 توکیو، کادرفنی در نظر داشت با تغییر زمان 

برگـزاری ایـن مسـابقات زمینـه را بـرای حضـور کشـتی گیران مطـرح خارجـی نیز 

فراهـم کنـد کـه اتحادیـه جهانـی کشـتی با درخواسـت ایران مبنی بـر تغییر زمان 

جـام تختـی مخالفـت کـرد.  بـا توجـه بـه زمـان درنظـر گرفته شـده بـرای برگزاری 

جـام تختـی و همزمـان شـدن آن بـا شـروع سـال نـو میـلادی و از طرفـی احتمال 

عـدم اسـتقبال تیم هـا و کشـتی گیران خارجـی، ایـن پیشـنهاد مطـرح شـده بود 

کـه مـورد موافقـت قـرار نگرفت. 

مانه به جای نیمار

پاری سن ژرمن برای آینده به فکر دورانی است که احتمالا نیمار را در 

اختیار نخواهد داشت. براساس اعلام فرانس فوتبال و ال موندو 

دیپورتیو، مدیریت باشگاه فرانسوی »سادیو مانه«، مهاجم 

سنگالی لیورپول را گزینه جانشینی مهاجم برزیلی کرده 

است.  طبق نوشته این دو نشریه، نیمار مصمم است 

تابستان به بارسلونا باز گردد و از طرفی پاریسی ها برای جبران 

جای خالی  او، مانه را گزینه خرید کرد ه اند. نیمار در سال 2017 

در ازای 222 میلیون یورو از بارسلونا به پاری سن ژرمن رفت و 

گران ترین بازیکن جهان شد. مانه 27 ساله از سال 2016 برای 

لیورپول بازی کرده است و یکی از عوامل موفقیت این تیم در دو 

فصل اخیر بوده و نقش مهمی در گل های تیمش داشته است. 

در تابستان هم شایعاتی مبنی بر تمایل رئال مادرید برای 

جذب او به گوش می رسید که درنهایت تکذیب شد. 

عسگری: به برگزاری جام جهانی خوش بینیم

ســـیدجلال عسگری، دبیر فدراسیون کشتی در گفت وگو با تسنیم در پاسخ به این 

سوال که »شواهد و قرائن حاکی از لغو جام جهانی است، اما کمیته ملی المپیک و 

وزارت ورزش همچنان می گویند رقابت ها به تعویق افتاده و در تاریخی دیگر در ایران 

برگزار خواهد شـــد«، گفت: »اتحادیه جهانی اعلام کرده مسابقات به تعویق افتاده و 

برای تعیین زمان مجدد از ما تاریخ خواسته اند. آنها گفته اند باید با دیگر کشورها جلسه 

بگذارند و کمیته اجرایی در این خصوص تصمیم بگیرد. به هرحال 60 تا 70 درصد 

کار سالن آزادی هم انجام شده بود و همه چیز طبق روال پیش می رفت که چند روز 

مانده به برگزاری گفتند مسابقات در این تاریخ برگزار نمی شود.«  وی درخصوص ادعای 

خزانه دار فدراسیون در نامه استعفایش مبنی بر تهدید شدن از سوی عده ای، اظهار 

داشت: »پیامک های تهدیدآمیزی که برای وی ارسال شده را دیدم و قطعا پیگیری 

لازم صورت می گیرد، اینکه این پیام ها از سوی چه کسی بوده، فعلا خدا می داند.« 


